
PROTOKoL NTXXDU22
z sesji Rady Miejskiej w Suraiu w dniu 23,02.2022 r. w Miejsko- Gminnym

OSrodku Kultury w Sura2u.

Ad.1.
Obrady otworzyla i przewodniczyla Przewodniczqca Rady Miejskiej w SuraZu

Pani Agnieszka Edyta Filipczuk -Zamojda.
Na podstawie listy obecno3ci stwierdzila prawomocnoS6 obrad. W sesji

uczestniczyli Radni, Burmistrz SuraZa, Sekretarz Gminy, Skarbnik Gminy,
soltysi.

Ad.2.

Pani Przewodniczqca przedstawila proponowany porzqdek obrad:
l. Otwarcie obrad XXfX Sesji Rady Miejskiej w Sura2u.
2. Przyjgcie porzqdku obrad.
3. Projekt uchwaly w sprawie zmian w bud2ecie gminy na2022r.
4. Projekt uchwaly w sprawie zmiany uchwaty Wieloletniej Prognozy

Finansowej Gminy Sura2 na lala2022-2029.
5. Projekt uchwaty w sprawie doplat do taryfowych grup odbiorc6w

zbiorowego odprowadzania 5ciek6w.
6. Projekt uchwaly w sprawie przekazania skargi do Wojew6dzkiego Sqdu

Administracyjnego w B ialymstoku.
7. Projekt uchwaty w sprawie przeznaczeria do sprzedazy dzialki polo2onej

w miejscowo6ci Zawyki w trybie przetargu nieograniczonego.
8. Projekt uchwaly w sprawie przeznaczenia do sprzedaiv dzialki potozonej

w miejscowoS ci Zawyki w trybie bezprzetargowym.
9. Projekt uchwaly w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi

Bialostockiemu na dofinansowanie zadania pod nazw4 ,,Opracowanie
dokumentacji projektowej na: Przebudow g z rozbldow qdrogi powiatowej
Nr l5l7B Turo6ri Dolna - SuraZ wraz z przebudowq mostu na cieku bez
naztvyWm Kowale (gm. Swaz)"

l0.Projekt uchwaly w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi
Bialostockiemu na dofrnansowanie zadwia inwesfycyjnego pod nazwq

,,Budowa i przebudowa wyniesionych przejSc dla pieszych na terenie
Obwodu Drogowo-Mostowego w SuraZu - Poprawa bezpieczefstwa ruchu
poprzez budowg wyniesionego przejScia dla pieszych na ul. Bielskiej
w Sura2u (droga powiatowa Nr 15088)".

ll.Projekt uchwaty w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi
Bialostockiemu na dofinansowanie zadania inwestycyjnego pod nazwq

,,Budowa i przebudowa wyniesionych przejS6 dla piesrych na terenie
Obwodu Drogowo-Mostowego w Sura2u - Poprawa bezpieczeristwa ruchu
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poprzez budowg wyniesionego przej5cia dla piesrych na ul. Zabfudowskiej
w Surazu (droga powiatowa Nr 14888)".

l2.Projekt uchwaty w sprawie u&ielenia pomocy finansowej Powiatowi
Bialostockiemu na dofinansowanie zadarua pod nazw4 ,,Opracowanie
dokumentacji projektowej na: Przebudowg drogi powiatowej Nr 15058 na
odcinku Rynki-Sre&iriskie (gm. Suraz)".

13.Projekt uchwaly w sprawie przyjgcia,,Programu opieki nad z:utierzgtarni
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomnoici zyierz4t na terenie Gminy
Sura2 w 2022".

l4.Sprawozdanie z wysokoSci Srednich wynagrodzef naucrycieli na
poszczeg6lnych stopniach awansu zawodowego w Zespole Szk6l
i Plac6wek OSwiatowo-Wychowawcrych w Sura2u zaA\2lr.

l5.Sprawozdanie z dzialalnoici Gminnej Komisji Rozwiqzywania
Problem6w Alkoholowych oraz Przeciwdzialania Narkomanii w Gminie
SuraLza202lr.

l6.Sprawozdanie z dzialalno6ci Miejsko-Gminnego Osrodka pomocy
Spolecznej w SuraZu za202b.

I 7. Sprawozdanie zrealizacji gminnego Programu przeciwdzialania przemocy
w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w ro&inie w gminie Surt2 za
2021r.

lS.Informacja Burmistrza zrealizacji uchwal podigtych w 2021przez Radg
Miejsk4 w SuraZu.

l9.Sprawozdanie z dzialalnosci Komisji Rewizyjnej, Komisji ds. Gospodarki
i BudZetu i Komisji Skarg, Wniosk6w i petycji za202lr.

20.Przyjgcie protokotu obradz)OryI[ sesji Rady Miejskiej w Sura2u.
2l .Informacja Burmistrza Swu2a z podjgtych dzialaf. migdzy sesjami.
22.Zapytania i wolne wnioski.
23.Sprawy r6me.
24.Zakoiczenie obrad XXIX sesji Rady Miejskiej w SuraZu.

Radni Rady Miejskiej w Surazu porzqdek obrad prryjgli I I glosami za, I osoba
przeciw przy 12 osobach obecnych. Imienny wynik glosowania stanowi zalqcaik
do protokofu. Ze wzglgdu na awarig systemu do glosowania, radny pan
Mlodzianowski, ustnie zaakceptowal porz4dek sesji.

Ad.3.
Zaponrano radnych z projektem uchwaly w sprawie zmian w bud2ecie gminy na
2022r.
Pan woloszczyk mw6cil sig z pytaniem, ile gmina z bud2etu doklada do
gospodarki Sciekowej?
Pani Skarbnik stwierdzila, i2 w kwocie 20 tys. zl.jak4 doklada gmina, z*.warta
jest oplata za odprowadzone Sciek6w do Lap oraz doplata I zl. netto do lm3
3ciek6w. od I marca 2022r.,Zaklad wodoci4gowy w Sura2u zostaje przekazany
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w zarz4dzarj,e sp6lce Wodoci4gi Podlaskie i im gmina bgdzie przekazywala tylko
doplatg I zl do lm3.
Pan Jaroszko mw6cil sig z pytaniem, czy zabezpieczono Srodki w bud2ecie na
serwis przydomowych oczyszcza,lni Sciek6w na wsiach?
Pan Burmistrz stwierdzil, iZ na chwilg obecn4, w bud,2ecie nie ma
zabezpieczonych takich 6rodk6w, ale jak co roku, je2eli bg&ie taka potrzeba
i bgd4 chgtni, to takie Srodki gminajestw stanie zabezpieczyc.
Pani wyszkowska zwr6cila sig z pytaniem, czy zlecono ekspertyzg stanu budynku
hali sportowej w szkole i jakie sq opinie?
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 ze wstgpnych opracowari ekspertyzy wynika, i2
powstale pgknigcia Scian budynku nie zagraiai4 bezpieczeristwu os6b tam
przebywajqcych. Dorazna naprawa dachu na hali przyniosla oczekiwany efekt,
gdy2 podczas opad6w deszczu dach juz nie przecieka.
Zdaniem radnego, Pana Danilczuka i niekt6rych mieszkaric6w Suraza,
zaplanowane wyniesione przej5cia dla pieszych na ul. Bielskiej i ul.
Zabludowskiej , przyczynil sig do niebezpieczefstwa, szczeg6lnie zimq. Czy sta6
gming na dofinansowanie Powiatu takich projekt6w? Zdaniem radnego,
wystarcryloby odpowiednio oznakowa6 przejScia.
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 gmina z powyhsrym zapottzebowaniem wysqpila do
Powiatu na proSbg mieszkafc6w i Dyrektor Szkoly, gdyi powyZsze przej5cia
znajdujq sig w obrgbie szkoly i przedszkola. Samo oznakowanie nie przyczyni si9
do takiego bezpieczefstwa dla pieszych, jak budowa przejS6 wzniesionych.
Soltys Rynek, Pan Litwiriczuk, stwierdzil, i2 na dro&e powiatowej pr4rswietlicy
wiejskiej w Rynkach r6wnie2 jest niebezpiecznie. wnioskowal sottys, aby takie
przejScie powstalo r6wnie2 i w tym miejscu.
Pan Burmistrz stwier&il, i2 w chwili obecnej bgdzie wykonywana dokumentacja
na drogg powiatowq Rynki-Sredziiskie, wigc mozemy uwzglgdnii budowg
prog6w zwalniaj4cych.
PanOwczarczuk stwierdzil, i2 prry budowie prog6w zwalniajqcych w Zawykach
na dro&e powiatowej, gmina nie wykladala srodk6w z budZetu gminy, u * 

"h*iliobecnej na przejScia dla pieszych na drodze powiatowij, gmina musi
zabezpieczyt, nie male Srodki. Zwr6cil sig radny zpytaniem,, czy w przypadku
gdyby, to byla droga gminna, to czy powiat by sig dolozyl?
Pan Burmistrz stwierdzil, iz Powiat zloLryl do dofinansowania wniosek na ok. 30
przejsi dla pieszych i wszystkie gminy dokladaj4 sig w takim samym procencie,
jak gmina Suraz.
Pani wyszkowska stwierdzila, i2 wiele razy rada, jaki rodzice dzieci monitowali
do Pana Burmistrza o budowg bezpiecznych przejsi przy szkole i przedszkolu.
Do tej pory byla zasada, 2e gmina partycypowala w kosaach inwestycji
powiatowych, wigc i teraz, dlabeqieczertstwa naszych dzieci, nale4, takie Srodki
z-abezpieczy(, w bud2ecie gminy. W innych gminach, prry miejscach takich jak:
koScioly, szkoty, przedszkola, takie przej6cia sig znajaula.
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Pani Przewodniczqca stwier&ila, i2 skoro jest te2 potrzeba budowy przej6cia
wyniesionego dla pieszych w Rynkach i taka jest wola miesz-karic6w, to nale2y je
uwzglgdni6 przy modemizacji drogi Rynki-Sredziriskie.
Przyst4piono do glosowania projektu uchwaty.
Wynik glosowania: 14 os6b za, przy 14 osobach obecnych. Imienny wynik
glosowania stanowi zalqcmik do protokolu.

Ad.4.
Zapommo radnych z projektem uchwaty w sprawie zmiany uchwaty Wieloletniej
Prognory Finansowej Gminy Suraz na 1ila2022-2029.
Prryst4piono do glosowania projektu uchwaly.
Wynik glosowania: 12 os6b za, 2 osoby sig wstrrymaty, przy 14 osobach

obecnych. Imienny wynik glosowania stanowi zalqczr:lik do protokotu.

Ad.5.
Zapontano radnych z projektem uchwaly w sprawie doplat do taryfowych grup

odbiorc6w zbiorowego odprowadzania Sciek6w.
Przyst4piono do glosowania projektu uchwaly.
Wynik glosowania: I I os6b za, 3 osoby sig wstrzymaly, przy 14 osobach

obecnych. Imienny wynik glosowania stanowi zal4cntikdo protokofu.

Ad.6.
Zapoznano radnych z projektem uchwaty w sprawie przekazania skargi do

Wojew6dzkiego SEdu Administracyjnego w Biatymstoku.
Prryst4piono do glosowania projektu uchwaty.
Wynik glosowania: 13 os6b za, 1 osoba sig wstrzymala, prry 14 osobach

obecnych. Imienny wynik glosowania stanowi zalqcmik do protokol,u.

Ad.7.
Zapounno radnych z projektem uchwaly w sprawie przenraczenia do sprzeda:2y

dzialki polo2onej w miejscowo6ci Zawyki w trybie przetargu nieograniczonego.
Pani Dziemianiuk zwr6cila sig z pytaniem, czy zostal opracowany operat

szacunkowy?
Pan Sekretarz stwierdzil, i2 na chwilg obecnq zlecono wykonanie operatu

szacunkowego .Przy przygotowaniu wykazu dzialek do sprzedtiry cenabgdzie jnl
zllana.
Pan Owczarczuk stwierdzil, i2 do powy2szej dzialki nie ma wyq/czonej drogi
dojazdowej. Zdariem radnego, w przypadku, gdy ktoS trzeci kupi dzialkg, to
w6wczas gmina bgdzie zrnuszona do wytyczenia drogi dojazdowej, to jest

dodatkowy kosa dla gminy.
Pan Sekretarz stwierdzil, i2 dokladnie na komisji byl om6wiony powyzszy temat'

Gmina nie mo2e powylszei dzialki sprzedai w drodze bezprzetargowym.
Prryst4piono do glosowania projektu uchwaly.
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Wynik glosowania: 14 os6b za, przy 14 osobach obecnych. Imienny wynik
glosowania stanowi zalqcaik do protokotu.

Ad.8.
Zaponrano radnych z projektem uchwaty w sprawie przenraczenia do sprzeda2y
dzialki polo2onej w miejscowo6ci Zawyki w trybie bezprzetargowym.
Przyst4piono do glosowania projektu uchwaly.
Wynik glosowania: 14 os6b za, przy 14 osobach obecnych. Imienny wynik
glosowania stanowi zal4cnik do protokolu.

Ad.9.
Zapoxraro radnych z projektem uchwaty w sprawie udzielenia pomocy
finansowej Powiatowi Bialostockiemu na dofinansowanie zadania pod nazw4
,,Opracowanie dokumentacji projektowej pn. Przebudowg z rozbudow4 drogi
powiatowej Nr 15l7B Turo3ri Dolna - Sura2 wraz z przebudow4 mostu na cieku
beznazwy k/m Kowale (gm. Suraz)"
Pan Sekretarz stwierdzil, i2 powylsze zadanie dotyczy wyl4cznie terenu naszej
gminy, tj. od miejscowo5ci SuraZ do granic naszej gminy (za przystankiem
w miejscowoSci Kowale).
Pan Danilczuk stwierdzil, i2 gmina powinna w pierwszej kolejnoSci
dofinansowywai drogi przy kt6rych zamieszkuj4 ludzie.
Pani Dziemianiuk stwierdzila, iZ jest to droga istotna w naszej gminie, gdy2lqczy
sig ona z drogq wojew6dzk4 i jest intensywnie wykorzystywana przez ludzi.
Zwr6cila sig radna z pytaniem, czy gmina Turo5ri Ko6cielna jest zainteresowana
wyremontowaniem dalszego odcinka drogi powiatowej (od prrystanku
w Kowalach do TuroSni Dolnej)?
Pan Burmistrz stwier&il, i2 na chwilg obecn4 s4siednia gmina ma inne
wltypowane drogi do wykonania w pierwszej kolejnoSci.
Zdaniem Pana Woloszczyka powinno bylo sig dom6wi6 z sqsiedniq gmin4
i wykona6 kompleksowy odcinek drogi powiatowej (Sura2-TuroSri Dolna).
W prrypadku, gdyby dwie gminy, l4cmie z Powiatem, skladaly wniosek
o dofinansowanie, to bylyby wigksze szanse najego caloSciowq realizacjg.
Przystqpiono do glosowan;* projektu uchwaly.
Wynik glosowania: 14 os6b za, przy 14 osobach obecnych. Ilnienny wynik
glosowania stanowi zalqcnikdo protokolu.

Ad.10.
Zaponwro radnych z projektem uchwaty w sprawie udzielenia pomocy
finansowej Powiatowi Bialostockiemu na dofinansowanie zadaria
inwestycyjnego pod nazw4 ,,Budowa i przebudowa wyniesionych przejS6 dla
pieszych na terenie Obwodu Drogowo-Mostowego w Sura2u - poprawa
bezpieczeristwa ruchu poprzez budowg wyniesionego przejScia dla pieszych na
ul. Bielskiej w Sura2u (droga powiatowa Nr 15088)',. +
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Przyst4piono do glosowania projektu uchwaly.
Wynik glosowania: 14 os6b za, prry 14 osobach obecnych. Imienny wynik
glosowania stanowi zal1cnik do protokolu.

Ad.lr.
Zapomano radnych z projektem uchwaly w sprawie udzielenia pomocy
finansowej Powiatowi Bialostockiemu na dofinansowanie zadarua
inwestycyjnego pod nazw4 ,,Budowa i przebudowa wyniesionych przej56 dla
pieszych na terenie Obwodu Drogowo-Mostowego w Sura2u - Poprawa
bezpieczeristwa ruchu poprzez budowg wyniesionego przejScia dla pieszych na

ul. Zabludowskiej w Surazu (droga powiatowa Nr 14888)".
Prryst4piono do glosowania projeku uchwaty.
Wynik glosowania: 14 os6b za, przy 14 osobach obecnych. Imienny wynik
glosowania stanowi z.alqcmlk do protokolu.

Ad.l2.
Zapoxrano radnych z projektem uchwaly w sprawie udzielenia pomocy

finansowej Powiatowi Bialostockiemu na dofinansowanie zadwia pod nazw4

,,Opracowanie dokumentacji projektowej na: Przebudowg drogi powiatowej Nr
tSOSS na odcinku Rynki-Sredziriskie (gm. SurerZ)".

Przyst4piono do glosowania projektu uchwaty.
Wynik glosowania: 14 os6b za, przy 14 osobach obecnych. Imienny wynik
glosowania stanowi zalqcznlk do protokolu.

Ad.13.
Zapomano radnych z projektem uchwaty w sprawie przyjgcia,,Programu opieki

nadzwierzgtanti bezdomnymi orazzapobiegania bezdomnoSci zwierzqt na terenie

Gminy Surer:Z w 2022".
Przyst4piono do glosowania projektu uchwaly.
Wynik glosowania: 13 os6b za, I osoba sig wstrzymala, Przy 14 osobach

obecnych. Imienny wynik glosowania stanowi zalqcnik do protokotu.

Ad.14.
Pani Przewodnicz4ca stwierdzila, iz sprawozdanie z wysokoSci Srednich

wynagrodzeri nauczycieli na poszczeg6lnych stopniach awansu zawodowego

w Zespole Szk6t i Plac6wek Oswiatowo-Wychowawczych w SuraZu z-a202h.
bylo tematem ostatniego spotkaniu Komisji Rewizjnej i Komisji ds. Gospodarki

i Bud2etu.
Radni nie wnieSli uwag.

Ad.l5.
Pani Przewodniczqca stwierdzila, i2 sprawozdanie z dzialalnoSci Gminnej

Komisji Rozwi4zywania Problem6w Alkoholowych oraz Przeciwdzialania
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Narkomanii w Gminie Suru2 za 202b. bylo tematem ostatniego spotkaniu
Komisji Rewizyjnej i Komisji ds. Gospodarki i Budzetu.
Pani Wyszkowska stwierdzila, i2 omawiajqc ten temat na spotkaniu komisji
zaproponowala aby zwigkszyi sklad czlonk6w Komisji RozwiEzywania....
o osobg ze szkoly np. Pani4 Dyrektor.
Pani Przewodnicz4ca zloiryla proporycjg, aby w sklad komisji weszla r6wnie2
osoba z organizacji pozarzqdowych.

Ad.16.
Pani Przewodnicz4ca stwierdzila, i2 sprawozdanie z dziararnosci Miejsko-
Gminnego osrodka Pomocy spolecznej w Sura2u za 2021r. bylo omawiane
podczas ostatniego spotkania Komisji Rewizyjnej i Komisji ds. Gospodarki
i Budzetu.
Radni nie wnieSli uwag.

Ad.r8.

Ad.l9.

- spotkanie z wykonaw
hydrofomi w Sura2u",

Pani Przewodniczqca stwierdzila, i2 sprawozdania z dzialalnosci Komisji
Rewizyjnej i Komisji ds. Gospodarki i nudzetu za 202rr. zostary odcrytarrc na
spotkaniach obu komisji. przewodnicz4cy Komisji Skarg, wniostow i retyc.li
?ry^u! radnych ze sprawozdaniem z dzialalno5ci komiEl za202lr.
Radni nie wnieSli uwag.

Ad.20.
Prryjgcie protokofu obradzXXVII sesji Rady Miejskiej w SuraZu.
Przyst4piono do glosowania protokolu:
Wynik glosowania: 13 os6b za, 1 osoba sig wstrzymala, przy 14 osobach
obecnych. Imienny wynik glosowania stanowi zal1cmikao pioiokotu.

Ad.21.
Burmistrz Suraza Pan Henryk tr_apiriski przedstawil informacjg z podjgtych
dziahnmigdzy sesjami:

cq programu funkcjonalno - ufikowego ,,Modemizacja

).
u

Ad.l7.
Zaponrano radnych ze sprawozdaniem z realizacji gminnego programu
przeciwdzialania przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy *.o-drirri"
w gminie Sttrul za 2021r.
Radni nie wnie6li uwag.

Pan-Burmistrz zapoznal radnvch z informacjq z rearizacji uchwal podigtych
w 202lr.przezRadg Miejskq w SuraZu.
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- udzial w posiedzeniu Komisji Rewizyjnej i Komisji ds. Gospodarki i Bud2etu,

- udzial w walnym zebraniu struktur powiatowych OSP w TuroSni KoScielnej,

- udzial w telekonferencji Wojewody Podlaskiego w sprawie zarz4dzania

kryzysowego,
- spotkanie z Wicestarost4 Podlaskim Panem Romanem Czepe oraz

Kierownikiem Referatu Gospodarki Gruntami Rolnymi Pani4 Ewq Zalewsk4

i czlonkami wsp6lnoty gruntowej w Sura2u,

- wrgczenie listu gratulacyjnego mieszkance Sura2a z okazji jubileuszu

ukoriczenia 100 lat 2ycia,
- spotkanie i rozmowy z Dyrektorem Zespolu Szk6l i Plac6wek OSwiatowo-

Wychowawcrych w Sura2u i om6wienie biez4cych spraw,

- udzial w posiedzeniu Zarzqdt Stowarzyszenia Gmin G6mej Narwi,

- spotkanie z Komendantem Miejskim Paristwowej Strazy Pozamej

w Bialymstoku,
- spotkanie z Nadlesniczym Nadlesnictwa Dojlidy'

Ad.22.
Zapytania i wolne wnioski.
pani ftosto uzupelnila wypowiedZ Pana Burmistrzawskazt$qc, i2 na spotkaniu

powiatowym OSp oznaczono zlotym i brqzowym medalem Pana Grzegorza

klorko oiazpari4Anng Wilentg ,,zazasfugi dla po2amictwa". Nie zAarzasigto

na co dzieri, wigc jesi warte powiedzenia, gdyL s4 to osoby zasluzeni dla

po2amictwa i ratownictwa'
Pani Przewodniczqca pogratulowala oznaczonym'
pan WoloszczyU'uw6iil sig z pytaniem, czego dotyczyla telekonferencja

Wojewody Podlaskiego?

Pan gurmistrz stwierdzil, i2bylaporuszana sprawa bie2qcej sytuacji na Swiecie

(konfl ikt rosyj sko-ukairiski),
irun Woloric zyk mrr6cll sig z pytaniem, jakq zaplanowano inwestycjg

w Doktorcach na terenie bylego oSrodka Fasty?

Pan Burmistrz stwierdzil, ii obecny wlaSciciel dzialki wyst4pil do gminy

o lotulizuc;g celu publicmego na budowg Domu Opieki Spolecmej' . . . .

eun wotosz"zyk wnioskow-al o zweryfikowuie przez gminE firmy/wlasciciela

irupt*o*un.j przezniego inwestycji otazprac obecnie trwajqcych na placu'

pa.ri p.r"*odni 
"r4"u 

,ipropono*uiu, aby do tematu powr6ci6 na spotkaniu

komisji.
p*i Wytrf.orrska zwr6cila sig z pytaniem, czy gmina SuraZ posiada lokale do

"*"rr*utr"go 
przyjgciauchodic6w i czy takqdeklaracjg zlohono do Wojewody

Podlaskiego?
pan Sekr-etarz stwierdzil, i2 na chwilg obecnq przekazano informacjg do

Wojewody o braku lokalu/miejsc do przyjgciauchodZc6w'
pani ftos't<o zv,n6cila sig z pyanie4 kio w chwili obecnej w lJrzgdzie zajmuje

sig sprawami obrony cywilnej i zatzqdzarriem kryzysowym?
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Pan Burmistrz stwierdzil, i2 po odej6ciu pracownika ten zakres obowiQzkow
pozostal w referacie budownictwa. Gmina bgdzie w najbliZszym czasie oglaszala
konkurs na powy2sze stanowisko pracy.
Pani Klosko stwierdzila, i2 powyLsze zadar.ia powinna prowa&i6 osoba
pochodzqca z terenu gminy Suraz.
Pani Przewodnicz4ca stwierdzila, i2 nie moie by6 to nowo zatrudniony
pracownik, a zakres ten powinien prowadzi6 pracownik z dtugim sta2em
zatrudnienia w naszej gminie.
PanOwczarczuk zwr6cil sig z pytaniem,, czy ftma planujqca budowg wiatrak6w
na terenie gminy Suraz rozmawiala w tej kwestii z Panem Burmistrzem, gdy2
mieszkaricom wskazujq, 2e jest aprobata gminy do powy2szej inwestycji?
Pan Burmistrz stwierdzil, iZ ten temat byl omawiany z Paristwem i w6wczas
informowalem, 2e odbylo sig spotkanie z powyilsz4 firmq. Gmina wydala
specjalne oSwiadczenie na stronie. Informuj4c mieszkanc6w, 2e nie prowadzi
Zadnych dzialai zmierzaj4cych do budowy elektrowni wiatrowych na terenie
gminy Sura2 oraz 2e nie wsp6tpracuje z Zadnq z firm, czy osobE firycznq w tym
zakresie. W6wczas, proponowalem Panstwu radnym, wsp6lne spotkanie zftmq,
ale otrzymalem odpowiedZ negatywn4. Je2eli jest w chwili obecnej potrzeba
spotkania sig z firm4, to mo2emy jq zaprosii na najbli2szq komisjg, czy sesjg.
Pan Sekretarz stwierdzil, i2 zawsze mieszkaricy mogq zadzwoniC go gminy
i zweryfikowai podawane informacje przez firmg.

Ad.23.
Pan Karczewski wnioskowal o naprawg zapadnigtych studzienek na ul.
Ko5cielnej i Mostowej oraz uprz4tnigcie piachu z ul. Ko6cielnej, kt6ry sptywa do
kanalu deszczowego. Wnioskowal r6wnie2 radny o uporz4dkowanie dr6g
polnych na terenie Suraza, gdyl sq w bardzo oplakanym stanie.
Pani Przewodnicz4ca wnioskowala o zlohenie wniosku na budowg
prrydomowych ocryszczalni Sciek6w w przypadku, gdy tylko bgdzie ogloszony
nab6r na powyhsze zadarie.
Pani Zimnoch zwr6cila si9 z pytaniem, co w sprawie podania zlo2onego przez
mieszkarica Zimnoch dotycz4cego naprawy drogi gminnej?
Pan Seketarz sfwierdzil, iZ w odpowiednim czasie gmina postara sig, w miarg
posiadanych Srodk6w, naprawia6 drogi gminne.
Sottys Rynek, Pan Litwiriczuk, zglosil do naprawy r6wnie2 drogi gminne na
terenie miejscowoSci Rynki i Sredziriskie. Zwr6cll sig z pytaniem kiedy
rozpocznie sig remont drogi powiatowej Rynki-Sredziriskie?
Pani Przewodnicz4ca stwierdzila, i2 wszys&ie drogi zglaszane dziS na sesji
i wcze5niej bgdq wykonywane w biez4cym roku, zgodnie z ustaleniami z sesji
budZetowej.
Pan Burmistrz stwierdzil, iz w chwili obecnej, na drogg powiatow4 Rynki-
Sredziriskie, jest prrygotowywana przez Powiat kompleksowa dokumentacja

I OF,*



lqcnie z chodnikami. Dopiero po wykonaniu dokumentacji mo2na ubiegad sig
o Srodki z zewnqtrz na jej realizacjg.
Pan Litwiriczuk stwierdzil, i2 dzii na sesji jest obecna mieszkanka Rynek, kt6rej
Pan Burmistrz obiecal odprowadzenie wody z jej pola.
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 to nie jest jedyny problem w gminie - takich
przypadk6w zalewania p6l jest wigcej. W tym wypadku nalezaloby wykonad
dodatkowy przepust na dro&e gminnej, ale teL to mo2e spowodowa6 zalanie
innego terenu. Opr6cz wykonania przepustu, naleZaloby wykopa6 ok. 200 metr6w
rowu, kt6ry czg5ciowo istnieje, ale wi1zac sig to bgdzie z wysokimi kosztami dla
gminy.
Pan Litrviriczuk stwierdzil, i2 to nie tylko jednemu mieszkaricowi zalewa pola, ale
dla co najmniej kilku mieszkaric6w, wigc nale2y ten problem rozwi4za6.
Pani Przewodnicz4ca wnioskowala o prrygotowanie wyceny powy2szego
zadania i przedstawienia Radzie.
Mieszkanka Rynek, kt6rej pole jest zalewane wnioskowala, aby powyzszy
problem rozwiya( jak naj szybciej.
Pani Wyszkowska wnioskowala o sprawdzenie lamp ulicznych, gdyZ po ostatnich
wichurach doszlo do ich uszkodzeti.
Pan Woloszczyk wnioskowal aby przeprowadzii przegl4d wszystkich dr6g
gminnych na terenie gminy Sura2 i stopniowo je zacz4t naprawia6. Zwr6cil sig

z pytaniem, jak wyglqda sprawa udra2niania odplyw6w w6d w miejscowoSci
Lesznia?
Pan Sekretarz stwierdzil, i2 do mieszkanc6w Lesmi, przez kt6re dzialki s4

usltuowane rowy odprowadzaj4ce wody opadowe, wystosowano pisma

o obowi4zku ich ocryszczenialudroZnienia zgodnie z prawem wodnym.
Powiatowy Zarz4dDr6gr6wnie2 wyst4pi do mieszkaric6w w sprawie przepust6w
we wjazdach z drogi powiatowej na dzialki prywatne.
Pan Danilczuk wnioskowal o zgloszenie do PGE usunigcia drzew, kt6re podczas

silnych wiatr6w wzkadzaj4 sie6 energetyczn4 w miejscowoSci Sredziriskie oraz

o naprawg drogi gminnej zwirowej w Sredziriskich, przy kt6rej s4 domy

mieszkalne.
Pan Owczarczuk wnioskowal o usunigcie drzewostanu i naprawg drogi gminnej

Zawykt - Dolki orazlqcznik od drogi powiatowej do Zawyk-Ferma.
Pan Jaroszko poruszyl temat nowych um6w z Wodoci4gami Podlaskimi
w ztti1zktt z przekazaniem w zarz4dzanie gminnej sieci wod.-kan.
Pan Sekretarz stwierdzil, iz od 1 marca 2022t. gminna siei zostaje przejEta

w zarz4dzarie Wodociqg6w Podlaskich. Na chwilg obecnq trwa spisywanie

licznik6w u mieszkaic6w gminy oraz skladanie wniosk6w do um6w, kt6re naleZy

pozostawi6 w specjalnej skrzynce korespondencyjnej w budynku Urzqdu

Miejskiego w SuraZu.
Pan Sosnowski wnioskowal o naprawg drog gminnych na terenie Suraja.

Wnioskowal radny o pomoc osobom starszym w wypetnianiu nowych um6w
wod.-kan. do Wodoci4g6w.
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Pan Owczarczuk stwierdzil, i2 Pan Burmistrz powinien powa2nie podchodzid do
spraw wskazanych przez mieszkafc6w, sohys6w, radnych i systematycznie te
probl emy r on tiqryw at,.

Pan Burmistrz stwier&il, i2 na kalde zadanie potrzebne sE Srodki finansowe
w bud2ecie.
Pani Nowicka zglosila do naprawy ulicg Cmentarnq w Sura2u oraz drogg gminn4
na PGR-y.
Pan Jaroszko zwr6cil sig z pytaniem, kiedy na drogi zostanie wyslany sprzgt do
wyr6wnywania dr6g?
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 jest jeszcze za wczesnie na takie dzialania na
drogach.
Sohys Leszni, Pan Tworkowski, wskazal, aby przygotowa6 listg potrzeb dr6g
pr zezraczonych do napraw.
Zdaniem radnego, Pana Woloszczykamoirna bylo wskazai Wojewodzie miejsca
na terenie gminy Sura2 do ewentualnego przyjgcia uchodZc6w. S4 na terenie
gminy budynki po bylych szkolach w Doktorcach i w Zawykach. Jest czas na ich
prrygotowanie, co bgdzie r6wnie zkorzy(ciq dla gminy. Nie skonsultowano sig
z nami w powy2szej sprawie.
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 zapytano nas o intematy i bursy szkolne, a takich
na terenie gminy Sura2 nie ma.
Pani Przewodnicz4ca stwierdzila, 2e byt moZe Stowarryszenie w Doktorcach,
kt6re jest wlaicicielem budynku po bylej szkole w Doktorcach, jest
zainteresowane ewentualnym prryjgciem uchodZc6w. ZaS budynek po bylej
szkole w Zawykach, kt6rego gmina jest wlaScicielem, wymagalby bardzo du2ych
naklad6w finansowych, Zeby m6c w nim zamieszkai.
Pan Owczarczuk stwierdzil, i2 dwa mieszkania w budynku po bylej szkole
w Zawykach, sq wyremontowane.

4d.24.
Zakoiczenie obrad XXIX sesji Rady Miejskiej w Sura2u o godz. l2o0 .

Przewo c dy Miejskiej
Przev,/o

Pani Agnieszka Ed Filipczuk-Zamojda

ll

Protokolowala: S. Filipczuk

Agnieszka Edyla F itipczuk'zamojda



SURAZ

PROTOKOL Gt-OSOWANIA
z dnia 23 lutego 2022 r.

Rezultat glosowania: Przyjgto

Glosy oddane:

Lista dyskutant6w

Punkt
pozadku

obrad

Pzedmiot glosowania Pzeciw WstzymujEcy

1 Przyjqcie porzqdku obrad. 10 1 0

Miroslaw Danilczuk ZA
Julita Dziemianiuk ZA
Agnieszka Edyta Filipczuk-Zamojda ZA
Pawet Jaroszko ZA
lgnacy Karczewski ZA
Agnieszka Klosko ZA
Krzysztof Mlodzianowski DRZEMKA
lwona Nowicka ZA
Kzysztof Pankowski PRZECIW
Adam Sosnowski ZA
Halina Wyszkowska 7L
Teresa Zimnoch ZA

Agnieszka Edyta Filipczuk-Zamojda

1t1

Glosowanie jawne

Liczba uprawnionych do glosowania: 15
Liczba oddanych glos6w: 1'l

1



PROTOKOT- GT.OSOWANIA
z dnia 23 lulego 2022 r.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15
Liczba oddanych glos6w: 14

Rezultat glosowania: Przyieto
Glosy oddane:

Punkt
pozqdku

obrad

Pzedmiot glosowania Za Przeciw Wstzymujqcy

a Projekt uchwaly w sprawie zmian w
bud2ecie gminy na 2022r.

14 0 0

Ivliroslaw Danilczuk 7L
Julita Dziemianiuk ZA
Agnieszka Edyta Filipczuk-Zamojda ZA
Pawel Jaroszko ZA
lgnacy Karczewski ZA
Agnieszka Klosko ZA
Kzysztof Mlodzianowski ZA
lwona Nowicka

Bogdan Owczarczuk ZA
Kzysztof Paikowski ZA
Adam Sosnowski ZA
Wieslaw Marian Woloszczyk ZA
Halina Wyszkowska ZA
Teresa Zimnoch ZA

1t1

SURAZ

ZA



SURAZ

PROTOKOL GLOSOWANIA
z dnia 23 lutego 2022 r.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15
Liczba oddanych glos6w: 14

Rezultat glosowania: Przyjqto

Glosy oddane:

Punkt
pozqdku

obrad

Pzedmiot glosowania Pzeciw Wstrzymulqcy

3 Projekt uchwaly w sprawie zmiany
uchwaly Wieloletniej Prognozy
Finansowej Gminy Sura2 na lala 2022-
2029.

12 0 2

Miroslaw Danilczuk WSTRZ
Julita Dziemianiuk ZA
Agnieszka Edyta Filipczuk-Zamojda ZA
Pawel Jaroszko ZA
lgnacy Karczewski

Agnieszka Klosko ZA
Kzysztof Mlodzianowski ZA
lwona Nowicka ZA
Bogdan rczu k WSTRZ

Pankowski ZA
Adam Sosnowski ZA

eslaw arian Woloszczyk ZA
Halina Wyszkowska ZA
Teresa Zimnoch ZA

ZA

1t1



SURAZ

PROTOKOI GI-OSOWANIA
z dnia 23 lulego 2022 r.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15
Liczba oddanych glos6w: '14

Rezultat glosowania: Przyjqto

Glosy oddane:

Punkt
porzAdku

obrad

Pzedmiot glosow€nia Za Pzeciw Wstrzymujqcy

4 Projekt uchwaly w sprawie doplat do
taryfowych grup odbiorc6w zbiorowego
odprowadzania Sciekow.

11 0 3

Miroslaw Danilczuk WSTRZ
Julita Dziemianiuk ZA
Agnieszka Edyta Filipczuk mojda ZA
Pawel Jaroszko WSTRZ
lgnacy Karczewski ZA
Agnieszka Klosko ZA
Krzysztof Mlodzianowski ZA
lwona Nowicka ZA
Bogdan Owczarczuk WSTRZ
Kzysztof Pankowski

Adam Sosnowskt ZA
Wieslaw Marian k ZA
Halina Wyszkowska ZA
eresa Zimnoch ZA

1t1

ZA



SURAZ

PROTOKOt. GT.OSOWANIA
z dnia 23 lutego 2022 r.

Glcsowanie .jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15
Liczba oddanych glos6w: 14

Rezultat glosowania: Przyjqto
oddane

Punkt
pozEdku

obrad

Przedmiot glosowania PE eciw WstzymujEcy

5 Projekt uchwaty w sprawie przekazania
skargi do Wojew6dzkiego Sqdu
Administracyjnego w Bialymstoku.

13 0 1

Miroslaw Danilczuk ZA
Julata Dziemianiuk ZA
Agnieszka Edyta Filipczuk-Zamojda ZA
Pawel Jaroszko ZA
lgnacy Karczewski ZA
Agnieszka Klosko ZA
Krzysztof Mlodzianowski ZA
lwona Nowacka ZA
Bogdan Owczarczuk ZA
Krzysztof Pankowski ZA
Adam Sosnowski ZA
Wieslaw Marian Woloszczyk WSTRZ
Halina Wyszkowska ZA
Teresa Zimnoch ZA

1t1



SURAZ

PROTOKOL GLOSOWANIA
z dnia 23 lutego 2022 r.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15
Liczba oddanych glos6w: 14

Rezultat glosowania: Przyjqto
Glosy oddane:

Punkt
pozadku

obrad

Przedmiot glosowania Pzeciw Wstzymujqcy

t) Projekt uchwaly w sprawie
przeznaczenia do sprzeda2y dzialki
polozonej w miejscowosci Zawyki w
trybie przetargu nieograniczonego.

't4 0 0

Miroslaw Danilczuk ZA
Julita Dziemianauk ZA
Agnieszka Edyta Filipczuk-Zamojda ZA
Pawel Jaroszko ZA
lgnacy Karczewski ZA
Agnieszka Klosko ZA
Kzysztof Mlodzianowski ZA
lwona Nowicka ZA
Bogdan Owczarczuk ZA
Krzysztof Pahkowski ZA
Adam Sosnowska ZA
Wieslaw Marian Woloszczyk ZA
Hal tna Wyszkowska ZA
Teresa Zimnoch ZA

1t1



SURAZ

PROTOK6t. GLOSOWANIA
z dnia 23 lulego 2022 r.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15
Liczba oddanych glos6w: 14

Rezultat glosowania: Przyjqto
oddane:

Punkt
pozEdku

obrad

Przedmiot glosowania Pzeciw Wstzymujacy

7 Projekt uchwaly w sprawie
pzeznaczenia do sprzedazy dzialki
polo2onej w miejscowoSci Zawyki w
trybie bezprzetargowym.

14 0 0

ZAMiroslaw Danilczuk

Julita Dziemianiuk ZA
Agnieszka Edyta Filipczuk-Zamojda ZA

ZAPawel Jaroszko

ZAlgnacy Karczewski

Agnieszka Klosko ZA
Ktzysztof Mlodzianowski

lwona Nowicka ZA
Bogdan Owczarczuk ZA

ZAKzysztof Paikowski

Adam Sosnowski ZA
ZAWieslaw Marian Wotoszczyk

Halina Wyszkowska ZA
Teresa Zimnoch ZA

1t1

ZA



SURAZ

PROTOKOT- GT.OSOWANIA
z dnia 23 lutego 2022 r.

Glosowanie .iawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15
Liczba oddanych glos6w: 14

Rezultat glosowania: Przyjgto
Glosy oddane:

Punkt
pozEdku

obrad

Pzedmiot glosowania Pzedw Wstrzymu.iqcy

I Projekt uchwaty w sprawie udzielenia
pomocy finansowej Powiatowi
Bialostockiemu na dofinansowanie
zadania pod nazwq ,,Opracowanie
dokumentacji projektowej na:
Przebudowg z rozbudowq drogi
powiatowej Nr "15178 Turo6i Dolna-
Sura2 wraz z przebudowq mostu na
cieku bez nazwy k/m Kowale (gm.
Sura2)"

14 0 0

Miroslaw Danilczuk ZA
Julita Dziemianiuk ZA
Agnieszka Edyta Filipczuk-Zamojda ZA
Pawel Jaroszko ZA
lgnacy Karczewski ZA
Agnieszka Klosko ZA
Kzysztof Mtodzianowski ZA
lwona Nowicka ZA
Bogdan Owczarczuk ZA
Kzysaof Pankowski ZA
Adam Sosnowski ZA
Wieslaw Marian Woloszczyk ZA
Halina Wyszkowska ZA
Teresa Zimnoch ZA

1t1



SURAZ

PROTOKOt. GLOSOWANIA
z dnia 23lulego 2022 r.

Glosowanie jawne
Llczba uprawnionych do glosowania: 1S
Liczba oddanych glos6w: 14

Rezultat glosowania: Przyjqto
Glosy oddane:

Punkt
pozEdku

obrad

Za Pzeciw Wstzymujacy

o Projekt uchwaly w sprawie udzielenia
pomocy finansowej Powiatowi
Bialostockiemu na dofinansowanie
zadania inwestycyj nego pod
nazwq ,,Budowa i przebudowa
wyniesionych pzejsc dla pieszych na
terenie Obwodu Drogowo-Mostowego w
Sura2u - Poprawa bezpieczehstwa
ruchu poprzez budowg wyniesionego
przejScia dla pieszych na ul. Bielskiej w
Sura2u (droga powiatowa Nr 15088)"

14

Miroslaw Danilczuk ZA
Julita Dziemianiuk ZA
Agnieszka Edyta Fllrpczuk amo.lda ZA
Pawel Jaroszko ZA
lgnacy Karczewski ZA
Agnieszka Klosko ZA
Krzysaof Mlodzaanowski

lwona owicka

Bogdan Owczarczuk ZA
Kzysztof Pankowski ZA
Adam Sosnowski ZA
Wieslaw Marian oloszczyk ZA
Halina Wyszkowska ZA
Teresa Zimnoch ZA

1t1

Pzedmiot gtosow-nE-

0 0

ZA
ZA



PROTOKOL GLOSOWANIA
z dnia 23 lutego 2022 t.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15
Liczba oddanych glos6w: 14

Rezultat glosowania: Przyjqto

Glosy oddane:

Punkt
pozEdku

obrad

Przedmiot glosowania Pzeciw Wstzymu.iqcy

Projekt uchwaly w sprawie udzielenia
pomocy finansowej Powiatowi
Bialostockiemu na dofinansowanie
zadania inwestycyjnego pod
nazwq ,,Budowa i przebudowa
wyniesionych pzej6i dla pieszych na
terenie Obwodu Drogowo-Mostowego w
Sura2u - Poprawa bezpieczeistwa
ruchu poprzez budowq wyniesionego
przej6cia dla pieszych na ul.
Zabludowskiej w Sura2u (droga
powiatowa Nr 14888)".

14 0 0

Miroslaw Danilczuk ZA
Julita Dziemianiuk ZA
Agnieszka Edyta Filipczuk-Zamojda 7A
Pawel Jaroszko ZA
lgnacy Karczewski ZA
Agnieszka Klosko ZA
Kzysztof Mlodzianowskr ZA
lwona Nowicka ZA
Bogdan Owczarczuk ZA
Kzysztof Pankowski zA
Adam Sosnowski ZA
Wieslaw Marian Woloszczyk ZA
Halina Wyszkowska ZA
Teresa Zimnoch ZA

'U1

SURAZ
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SURAZ

PROTOKOT- GT.OSOWANIA
z dnia 23 lutego 2022 r.

Glosowanie jawne

Liczba uprawnionych do glosowania: 15
Liczba oddanych gtos6w: 14

Rezultat glosowania: Przyjqto

Glosy oddane:

Punkt
pozEdku

obrad

Pzedmiot glosowania Przeciw Wstzymujacy

11 Projekt uchwaly w sprawie udzielenia
pomocy finansowej Powiatowi
Bialostockiemu na dofinansowanie
zadania pod nazwq ,,Opracowanie
dokumentacji projektowej na:
Przebudowg drogi powiatowej Nr 15058
na odcinku Rynki -Sredziriskie (gm.
Suraz)".

't4 0

Miroslaw Danilczuk ZA
Julita Dziemianiuk ZA
Agnieszka Edyta Filipczuk-Zamojda ZA
Pawel Jaroszko ZA
lgnacy Karczewski ZA
Agnieszka Klosko ZA
Kzysztof Mlodzianowski ZA
lwona Nowicka ZA
Bogdan Owczarczuk

Krzysztof Paikowski ZA
Adam Sosnowski ZA
Wieslaw Marian Woloszczyk ZA
Halina Wyszkowska ZA
Teresa Zimnoch ZA

'il1

0

ZA



SURAZ

PROTOKOL GT.OSOWANIA
z dnia 23lulego 2022 r.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15
Liczba oddanych glosOw: 14

Rezultat glosowania: Przyjqto

Glosy oddane:

Punkt
pozqdku

obrad

Pzedmiot glosowania Pzeciw WstzymujAcy

Projekt uchwaly w sprawie
pzyjqcia ,,Programu opieki nad
zwierzgtami bezdmonymi oraz
zapobiegania bezdmnoSci 

^Nie.zqf 
na

terenie Gminy Suraz w 2022".

13 0 1

Miroslaw Danilczuk ZA
Julita Dziemianiuk ZA
Agnieszka Edyta Filipczuk-Zamojda ZA
Pawel Jaroszko ZA

ZA
Agnieszka Klosko ZA
Kzysztof Mlodzianowski ZA
lwona Nowicka ZA
Bogdan Owczarczuk WSTRZ

ZA
Adam Sosnowski ZA
Wieslaw Marian Wotoszczyk ZA
Halina Wyszkowska ZA
Teresa Zimnoch ZA

1t1

12

lgnacy Karczewski

Kzysztof Pankowski



SURAZ

PROTOKOL GT.OSOWANIA
z dnia 23 lutego 2022 r.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15
Liczba oddanych glos6w: 14

Rezu ltat glosowania: Przyjqto
Glosy oddane:

Punkt
pozqdku

obrad

Przedmiot glosowania Za Przeciw WstzymulEcy

13 Przyjgci
Rady M

e protokolu obrad z XXV|ll sesji
iejskiej w Surazu.

13 0 1

Miroslaw Danilczuk ZA
Julita ianiuk WSTRZ
Agnieszka Filipczu k- molda ZA
Pawel Jaroszko ZA
lgnacy Karczewski ZA
Agnieszka Klosko ZA

sztof Mlodztanows ki ZA
lwona Nowicka ZA
Bogdan Owczarczuk ZA

Paikowski
Adam Sosnows ZA

Marian W ZA
Halina Wyszkowska ZA
Teresa Zimnoch ZA

ZA

'U1


